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1. Nyt fra UCN 

• Optag 

Optaget i september var historisk lavt, hvor vi startede op på 1. semester med 10 studerende. 

Til vinteroptaget har vi pt. 8 tilmeldinger. 

Der er bestyrelsesmøde i morgen, hvor der bliver besluttet om vi skal fortsætte med det udbud, 

som vi har nu. Kløve udtrykker bekymring for vinteroptaget PRO nedlægges, hvilket vil gøre ud-

dannelsen mere sårbar og sværere at fastholde underviserstablen. Flere af de studerende, som 

kommer ind på vinteroptag, er udfordrede unge, som generelt har mere brug for støtte og vej-

ledning. 

Vi har valgt at optaget til vinter udbydes som et fleksibel onside forløb, hvilket vil sige de stude-

rende melder sig til en fuldtidsuddannelse, hvor nogle fag bliver udbudt med mulighed for online 

tilstedeværelse, mens andre fag kræver, de studerende møder ind fysisk til undervisning te-

ori//værksteder. Jesper orienterer om de gode erfaringer vi har med online undervisning på PTI. 
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De studerende som sidder med online, har et godt set-up af udstyr, med flere computere og 

skærme.  

Erfaringerne viser, de studerende møder op til undervisningen, fordi de gerne vil være her. Je-

spers set-up kræver meget af underviserne og udstyr. Kløve har lige lavet aftale om at vi på So-

fiendalsvej får et hybridlokale. Erfaringerne viser uddannelser med online/hybrid undervisning 

vækster.  

Vi arbejder på et lignede set-up på PRO med faste fremmødedage. 

 

• Status på 2023 

Kløve informerer om, at vi er ved at se ind i 3. semester PRO, og hvordan vi skal strukturere 

undervisningen. Der er afsat 4 dage i foråret workshop omkring dette. Her inviterer vi tidligere 

studerende, aftagere og studerende ind til en workshop. 

Der skal laves ny studieordning på PRO og her bliver uddannelsesudvalget inviteret ind sam-

men med Dansk Industri, Teknisk Landsforbund og uddannelseslederen til at komme med in-

put. Der ligger et stort udviklingsarbejde, og der vi være stof, som skal sløjfes før nyt, kan 

komme ind.  

Produktionsteknolog hed før maskintekniker og det er uddannelsesudvalget klare opfattelse, at 

det var en fejl at skifte navn. UCN har lært af det, og derfor ændre vi ikke uddannelsesnavn 

igen. Der giver en dialog om uddannelsessnobberi. UCN har et brandingproblem, og vi har for-

søgt at ændre på, men det er vanskeligt at komme derud, hvor de unge mennesker er.  

• Kalender for 2024 

Kommende møder for 2024, Vi foreslår 2 uddannelsesudvalgsmøder + årsmødet. 

Det er besluttet at der holdes 2 uddannelsesudvalgsmøder ultimo februar, ultimo september 

samt årsmødet i november 2024. 

 

• Tema for 2024 

2. Online / hybrid forløbet PTI/PRO 

• Erfaringer fra aftagere/andre omkring online arbejde (distancearbejde) 

• Videre uddannelsesmuligheder, Thomas Ditlev Brun 

Der er desværre ikke mange muligheder for videreuddannelse for vores bachelorer. Ifølge Tho-

mas er det svært for Professionsbachelorer at læse videre på kandidatniveau. Det ser ud til at 

der blæser nye vinde, som gør det muligt at søge ind på Uni som erhvervskandidat. En uddan-

nelse, som vil ligge godt til PTI.  

Det gav en dialog om, hvordan vi på UCN kan ”fange” de studerende, som falder fra på univer-

sitetet. Det er UCNs overbevisning, at vi som uddannelse har andre forudsætninger for at 

”samle” de studerende op, som af en eller anden grund falder fra på universitetet, fordi vi er tæt-

tere på de studerende.  
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3. Eventuelt 
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